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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin Asszonynak
Az Országgyűlés elnökének

Tisztelt Elnök Asszony!

„Leépíthető'-e 10 % a kórházban? címmel a Házszabály
90. §-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr. Rácz Jenő egészségügyi
miniszterhez. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A csőd szélén a Karolina Kórház- Rendelőintézet Mosonmagyaróváron . Az átvilágító
cég megállapította, hogy a problémát mi időzte elő . Az 50 %- os béremelés teljesítmény-
finanszírozásba történő beépítése, valamint a volumen korlát és degresszív finanszírozás . A
bajt tetézték az évek óta kompenzálatlan áremelkedések, az inflációt meghaladó
áremelkedések, az ÁFA kulcsváltozás és a jogszabályi változásokból eredő kötelezettségek
13 . havi bér, pótlék stb .)

Ezek az úgynevezett külső tényezők az okozói az alulfinanszírozásnak, amely válságos
pénzügyi helyzetet idézett elő, de nem csak Mosonmagyaróváron, hanem az egész országban .

Az átvilágítás belső gondokat is feltárt, mint p1 . a felvevő terület szűkössége, a túlzott
járó beteg - ellátási kapacitás, a teljesítményhez képest nagy létszámú személyzet. A
rekonstrukció alatti működési nehézségek, kedvezőtlen pénzügyi és gazdálkodási helyzet .

A belső okok nem igazán értelmezhetők, hiszen évek óta szűkül a kapacitás,
miközben a betegek száma nem csökken, sőt emelkedik! Amennyiben a külső - kórháztól
független - okok megszűnnének a kórház, jól működne!

A felmerült - és lassan kezelhetetlen - problémák, okok azt eredményezik, hogy a
kórház esetében 10%-os létszámleépítést kívánnak végrehajtani, mátrix osztályokat kívánnak
kialakítani és regionális együttműködést a 40 illetve 60 km-re levő kórházakkal .

A járóbetelt ellátás terén pedig még ennél is nagyobb leépítés - 20-30 % - a tervezett,
miközben több területen is - már ma is -jelentős a várakozás .

Tisztelt Miniszter úr!

A kórházban tervezett 10% -os leépítés - Ön szerint- nem veszélyezteti a kórház
működését?

Tisztelettel várom válaszát .
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Írásbeli kérdés
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